
Protokół z III sesji
Rady Gminy w Przewozie
w dniu 20 grudnia 2018 r. 

Pkt 1. Otwarcie obrad III sesji Rady Gminy w Przewozie.

Przewodnicząca rozpoczęła obrady o godzinie 10.00. Nieobecny na posiedzeniu był radny Dariusz 

Kokosza. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych.

Obecni:

1. Jarosław Borkowski

2. Angelika Hic

3. Krzysztof Karlikowski

4. Adam Klisowski

5. Dariusz Kokosza  - nieobecny

6. Edyta Krasuska

7. Marian Kutasiewicz

8. Joanna Ostaszewska

9. Monika Pankowska

10. Adrian Przybyłek

11. Krzysztof Serwatka

12. Grzegorz Stachera

13. Zbigniew Staniek

14. Bogusława Szlachetka

15. Katarzyna Zdybowicz-Wójcik

Pkt 2. Uchwalenie porządku obrad III sesji Rady Gminy w Przewozie.

 Wójt wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad dziewięciu uchwał:

- w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia 

udzielających schronienie osobom tego pozbawionym, w tym osobom bezdomnym,

- w sprawie zmiany uchwały Nr XXV/196/2017 Rady Gminy w Przewozie z dnia 14 grudnia 2017 r. 

w sprawie budżetu Gminy Przewóz na 2018 r.

- w sprawie zmiany uchwały Nr XXV/195/2017 Rady Gminy w Przewozie z dnia 14 grudnia 2017 r. 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2018 – 2026,

- w sprawie ustalenia wydatków budżetu gminy, które w 2018 r. nie wygasają z upływem roku 

budżetowego,

- w sprawie zmiany uchwały Nr XXV/197/2017 Rady Gminy w Przewozie z dnia 14 grudnia 2017 r. 

w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałaniu Narkomanii w Gminie Przewóz

- w sprawie zmiany uchwały Nr XXIX/234/2018 Rady Gminy w Przewozie z dnia 30 sierpnia 2018 r. 



w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla terenów położonych w obrębie wsi: Dąbrowa Łużycka, Potok i Przewóz, gmina Przewóz,

- w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla terenów położonych w obrębie wsi: Dąbrowa Łużycka, Potok i Przewóz, gmina Przewóz,

- w sprawie wskazania wstępnej lokalizacji przystanków komunikacyjnych na terenie gminy Przewóz,

- w sprawie odwołania ze składu członka Komisji Rewizyjnej.

Głosowano w sprawie:

Uchwalenie porządku obrad III sesji Rady Gminy w Przewozie.

Wyniki głosowania

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 

Wyniki imienne:

ZA (14)

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Edyta Krasuska, Marian 

Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek, Krzysztof Serwatka, Grzegorz 

Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik

NIEOBECNI (1)

Dariusz Kokosza.

Pkt 3. Przyjęcie protokołów z I i II sesji Rady Gminy w Przewozie.

Na sali wyłożone były projekty protokołów z I i II sesji Rady Gminy w Przewozie. Przewodnicząca 

zapytała czy ktoś z zebranych chciałby wnieść zmiany do protokołów. Radni nie mieli uwag. 

Głosowano w sprawie:

Przyjęcie protokołu z I sesji Rady Gminy w Przewozie.. 

Wyni  ki głosowania  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Edyta Krasuska, Marian 

Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek, Krzysztof Serwatka, Grzegorz 

Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik

NIEOBECNI (1)

Dariusz Kokosza

Głosowano w sprawie:

Przyjęcie protokołu z II sesji Rady Gminy w Przewozie.

Wyniki głosowania

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Edyta Krasuska, Marian 



Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek, Krzysztof Serwatka, Grzegorz 

Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik

NIEOBECNI (1)

Dariusz Kokosza

Pkt 4. Interpelacje i zapytania.

Radny Jarosław Borkowski złożył interpelację. 

Pkt 5. Informacja z działalności Wójta Gminy od 22 listopada do 20 grudnia 2018 r.

Wójt przedstawił przygotowaną informację z działalności wraz z stosownymi wyjaśnieniami. 

Pkt 6. Przyjęcie planów pracy Rady Gminy oraz jej Komisji Stałych na 2019 r.

Głosowano w sprawie:

Przyjęcie planu pracy Rady Gminy na 2019 r.

Wyniki głosowania

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Edyta Krasuska, Marian 

Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek, Krzysztof Serwatka, Grzegorz 

Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik

NIEOBECNI (1)

Dariusz Kokosza

Głosowano w sprawie:

Przyjęcie planu pracy Komisji Budżetu na 2019 r.

Wyniki głosowania

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Edyta Krasuska, Marian 

Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek, Krzysztof Serwatka, Grzegorz 

Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik

NIEOBECNI (1)

Dariusz Kokosza

Głosowano w sprawie:

Przyjęcie planu pracy Komisji Oświaty na 2019 r.

Wyniki głosowania

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Edyta Krasuska, Marian 



Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek, Krzysztof Serwatka, Grzegorz 

Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik

NIEOBECNI (1)

Dariusz Kokosza

Głosowano w sprawie:

Przyjęcie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2019 r.

Wyniki głosowania

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Edyta Krasuska, Marian 

Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek, Krzysztof Serwatka, Grzegorz 

Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik

NIEOBECNI (1)

Dariusz Kokosza

Pkt 7. Uchwalenie stawek dotacji przedmiotowych.

Projekt uchwały omawiany był szczegółowo na posiedzeniach komisji. Pani Skarbnik odczytała 

treść projektu. Radni nie wnosili uwag do projektu. 

Głosowano w sprawie:

Uchwalenie stawek dotacji przedmiotowych.

Wyniki głosowania

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (11)

Jarosław Borkowski, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Edyta Krasuska, Marian Kutasiewicz, 

Monika Pankowska, Adrian Przybyłek, Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, 

Bogusława Szlachetka

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)

Angelika Hic, Joanna Ostaszewska, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik

NIEOBECNI (1)

Dariusz Kokosza

Pkt 8. Uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2019-2028.

a) Przedstawienie projektu uchwały.

Projekt uchwały był szczegółowo omawiany na posiedzeniach wszystkich komisji. Pani Skarbnik 

odczytała treść projektu. 

b) Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze o projekcie uchwały.

Pozytywną opinię RIO odczytała pani Skarbnik. 

c) Głosowanie nad projektem uchwały.



Głosowano w sprawie:

Głosowanie nad projektem uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2019 – 

2028. 

Wyniki głosowania

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (13)

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Edyta Krasuska, Marian 

Kutasiewicz, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek, Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew 

Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)

Joanna Ostaszewska

NIEOBECNI (1)

Dariusz Kokosza

Pkt 9. Uchwalenie budżetu gminy Przewóz na 2019 r.

a) Przedstawienie projektu uchwały.

Projekt uchwały był szczegółowo omawiany na wszystkich posiedzeniach komisji. Treść projektu 

uchwały odczytała pani Skarbnik. 

b) Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze o projekcie uchwały 

budżetowej i możliwości sfinansowania deficytu.

Opinie zostały przedstawione przez panią Skarbnik.

c) Przedstawienie opinii i wniosków Komisji Stałych Rady Gminy w Przewozie.

 Wszystkie Komisje Stałe Rady Gminy przedstawiły pozytywne opinie do projektu budżetu gminy 

na 2019 r. 

d) Głosowanie nad projektem uchwały budżetowej.

Głosowano w sprawie:

uchwalenia uchwały budżetowej gminy Przewóz na rok 2019.

Wyniki głosowania

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Edyta Krasuska, Marian 

Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek, Krzysztof Serwatka, Grzegorz 

Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik

NIEOBECNI (1)

Dariusz Kokosza

Pkt 10. Podjęcie uchwał.

a) Projekt w sprawie programu współpracy Gminy Przewóz z organizacjami pozarządowymi oraz 



innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie w 2019 r.

Projekt przedstawił Sekretarz. Wyjaśnił, że podmioty uprawnione mogą składać oferty 

w otwartym konkursie. Na realizację tego zadania przeznaczone zostanie 38 tys. zł.

Głosowano w sprawie:

Projekt w sprawie programu współpracy Gminy Przewóz z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie w 2019 r.

Wyniki głosowania

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Edyta Krasuska, Marian 

Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek, Krzysztof Serwatka, Grzegorz 

Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik

NIEOBECNI (1)

Dariusz Kokosza

b) Projekt w sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagoga, 

psychologa, logopedy, terapeuty pedagogicznego i doradcy zawodowego zatrudnianych 

w placówkach oświatowych Gminy Przewóz.

Projekt był szczegółowo omawiany na wszystkich posiedzeniach komisji. Treść projektu odczytał 

Sekretarz.

Radni nie mieli uwag, ani nie zadawali pytań do projektu. 

Głosowano w sprawie:

Projekt w sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagoga, psychologa, 

logopedy, terapeuty pedagogicznego i doradcy zawodowego zatrudnianych w placówkach oświatowych 

Gminy Przewóz.

Wyniki głosowania

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (13)

Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Edyta Krasuska, Marian Kutasiewicz, Joanna 

Ostaszewska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek, Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew 

Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)

Jarosław Borkowski

NIEOBECNI (1)

Dariusz Kokosza



c) Projekt w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałaniu Narkomanii w Gminie Przewóz na 2019 r.

Projekt uchwały był szczegółowo omawiany na wszystkich posiedzeniach komisji. Treść projektu 

odczytał Sekretarz.

Radni nie mieli uwag, ani nie zadawali pytań do projektu.

Głosowano w sprawie:

Projekt w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałaniu Narkomanii w Gminie Przewóz na 2019 r.

Wyniki głosowania

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Edyta Krasuska, Marian 

Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek, Krzysztof Serwatka, Grzegorz 

Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik

NIEOBECNI (1)

Dariusz Kokosza

d) Projekt w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach 

wsparcia udzielających schronienie osobom tego pozbawionym, w tym osobom bezdomnym.

Projekt uchwały był omawiany na wszystkich posiedzeniach komisji. Treść uchwały przedstawił 

Sekretarz.

Radny Jarosław Borkowski zapytał ile osób korzysta z takiej formy pomocy. Sekretarz 

odpowiedział, że na chwilę obecną jest to jedna osoba.

Głosowano w sprawie:

Projekt w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia 

udzielających schronienie osobom tego pozbawionym, w tym osobom bezdomnym. 

Wyniki głosowania

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Edyta Krasuska, Marian 

Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek, Krzysztof Serwatka, Grzegorz 

Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik

NIEOBECNI (1)

Dariusz Kokosza

e) Projekt w sprawie zmiany uchwały Nr XXV/196/2017 Rady Gminy w Przewozie z dnia 14 

grudnia 2017 r. w sprawie budżetu Gminy Przewóz na 2018 r.

Treść projektu przedstawiła pani Skarbnik. Projekt był szczegółowo omawiany na wszystkich 



posiedzeniach komisji. 

Głosowano w sprawie:

Projekt w sprawie zmiany uchwały Nr XXV/196/2017 Rady Gminy w Przewozie z dnia 14 grudnia 2017 

r. w sprawie budżetu Gminy Przewóz na 2018 r.

Wyniki głosowania

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Edyta Krasuska, Marian 

Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek, Krzysztof Serwatka, Grzegorz 

Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik

NIEOBECNI (1)

Dariusz Kokosza

f) Projekt w sprawie zmiany uchwały Nr XXV/195/2017 Rady Gminy w Przewozie z dnia 14 

grudnia 2017 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2018 - 2026.

Projekt uchwały omawiany był na wszystkich posiedzeniach komisji. Treść projekt odczytała pani 

Skarbnik. 

Głosowano w sprawie:

Projekt w sprawie zmiany uchwały Nr XXV/195/2017 Rady Gminy w Przewozie z dnia 14 grudnia 2017 

r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2018 - 2026.

Wyniki głosowania

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Edyta Krasuska, Marian 

Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek, Krzysztof Serwatka, Grzegorz 

Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik

NIEOBECNI (1)

Dariusz Kokosza

g) Projekt w sprawie ustalenia wydatków budżetu gminy, które w 2018 r. nie wygasają z upływem 

roku budżetowego.

Projekt został szczegółowo omówiony na wszystkich posiedzenia komisji. Pani Skarbnik 

odczytała treść projektu. 

Głosowano w sprawie:

Projekt w sprawie ustalenia wydatków budżetu gminy, które w 2018 r. nie wygasają z upływem roku 

budżetowego.

Wyniki głosowania

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1



Wyniki imienne:

ZA (14)

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Edyta Krasuska, Marian 

Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek, Krzysztof Serwatka, Grzegorz 

Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik

NIEOBECNI (1)

Dariusz Kokosza

h) Projekt w sprawie zmiany uchwały Nr XXV/197/2017 Rady Gminy w Przewozie z dnia 14 

grudnia 2017 r. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Przewóz na 2018 r.

Projekt omówił Sekretarz.

Radny Jarosław Borkowski zapytał co wpłynęło na zmniejszenie się wpływów z tytułu opłat za 

korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych.

Sekretarz odpowiedział, że wynika to z tego, iż były zwroty wydanych zezwoleń, a także złożono 

mniej wniosków o wydanie zezwoleń.

Radny zapytał również czy odbywa się kontrola wniosków złożonych o wydanie zezwoleń na 

sprzedaż alkoholu. Sekretarz wyjaśnił, że Gminna Komisja ds. PiRPA kontroluje miejsca sprzedaży 

alkoholu, a wniosek o wydanie zezwolenia sam w sobie kontroli nie podlega. 

Głosowan  o w sprawie:  

Projekt w sprawie zmiany uchwały Nr XXV/197/2017 Rady Gminy w Przewozie z dnia 14 grudnia 2017 

r. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Przewóz na 2018 r. 

Wyniki głosowania

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Edyta Krasuska, Marian 

Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek, Krzysztof Serwatka, Grzegorz 

Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik

NIEOBECNI (1)

Dariusz Kokosza

i) Projekt w sprawie zmiany uchwały Nr XXIX/234/2018 Rady Gminy w Przewozie z dnia 30 

sierpnia 2018 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenów położonych w obrębie wsi: Dąbrowa Łużycka, 

Potok i Przewóz.

Projekt uchwały był szczegółowo omawiany na wszystkich posiedzeniach Komisji. Treść projektu 

przedstawił Kierownik Referatu Gospodarki - Mariusz Szlachetka.

Głosowano w sprawie:



Projekt w sprawie zmiany uchwały Nr XXIX/234/2018 Rady Gminy w Przewozie z dnia 30 sierpnia 2018 

r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla terenów położonych w obrębie wsi: Dąbrowa Łużycka, Potok i Przewóz.

Wyniki głosowania

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Edyta Krasuska, Marian 

Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek, Krzysztof Serwatka, Grzegorz 

Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik

NIEOBECNI (1)

Dariusz Kokosza

j) Projekt w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenów położonych w obrębie wsi Dąbrowa Łużycka, Potok i Przewóz, gmina 

Przewóz.

Projekt uchwały był szczegółowo omawiany na wszystkich posiedzeniach Komisji. Treść projektu 

przedstawił Kierownik Referat Gospodarki - Mariusz Szlachetka.

Głosowano w sprawie:

Projekt w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenów położonych w obrębie wsi Dąbrowa Łużycka, Potok i Przewóz, gmina 

Przewóz.

Wyniki głosowania

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Edyta Krasuska, Marian 

Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek, Krzysztof Serwatka, Grzegorz 

Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik

NIEOBECNI (1)

Dariusz Kokosza

k) Projekt w sprawie wskazania wstępnej lokalizacji przystanków komunikacyjnych na terenie 

gminy Przewóz.

Projekt uchwały był szczegółowo omawiany na wszystkich posiedzeniach Komisji. Treść projektu 

przedstawił Kierownik Referat Gospodarki - Mariusz Szlachetka.

Radny Jarosław Borkowski zapytał czy wskazane w projekcie lokalizacje były uzgadniane 

z zarządcami dróg.

Kierownik odpowiedział, że na tym etapie jeszcze nie było uzgodnień ponieważ jest to dopiero 

uchwała intencyjna. Po jej podjęciu zostaną poczynione następne czynności. 



Głosowano w   sprawie:  

Projekt w sprawie wskazania wstępnej lokalizacji przystanków komunikacyjnych na terenie gminy 

Przewóz.

Wyniki głosowania

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1.

Wyniki imienne:

ZA (14)

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Edyta Krasuska, Marian 

Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek, Krzysztof Serwatka, Grzegorz 

Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik

NIEOBECNI (1)

Dariusz Kokosza

l) Projekt w sprawie odwołania ze składu członka Komisji Rewizyjnej.

Projekt przedstawił Sekretarz. Wyjaśnił, że radna Angelika Hic w dniu 12 grudnia 2018 r. złożyła 

rezygnację z członkostwa w Komisji Rewizyjnej. 

Głosowano w sprawie:

Projekt w sprawie odwołania ze składu członka Komisji Rewizyjnej.

Wyniki głosowania

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Edyta Krasuska, Marian 

Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek, Krzysztof Serwatka, Grzegorz 

Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik

NIEOBECNI (1)

Dariusz Kokosza

Pkt 11. Sprawy różne.

Radna Angelika Hic zapytała czy został ponownie złożony wniosek o dofinansowanie budowy 

świetlicy wiejskiej w Sanicach.

Kierownik Referatu Gospodarki odpowiedział, że do chwili obecnej nie było naboru, żeby móc 

złożyć wniosek.

Radna wnioskowała o remont drogi gminnej w miejscowości Sanice na ul. Młyńskiej.

Radna Edyta Krasuska wnioskowała o przycięcie gałęzi drzew przy posesji 1A na ul. Pocztowej 

w Przewozie. Radna zgłosiła również, aby znieść znak zakazu dla samochodów ciężarowych przy drodze 

wojewódzkiej nr 350 na trasie Przewóz – Przewoźniki, a w zamian zastosować tam znak ograniczenia 

prędkości do 20 km/h.

Radna Katarzyna Zdybowicz – Wójcik zgłosiła potrzebę ustanowienia ograniczenia prędkości 

w Piotrowie na drodze gminnej przy osiedlu. Radna wnioskowała również o przeprowadzenie kontroli 



stanu technicznego oczyszczalni ścieków w Piotrowie. Ponadto radna wystąpiła z prośbą 

o skontrolowanie odpadów z biogazowni składowanych na terenie byłej fermy w Piotrowie. Radna 

zapytała również czy istniała by możliwość aby kurs autobusu Żary - Przewóz z godziny 14.40 jechał 

przez miejscowość Piotrów.  

Radny Adam Klisowski zgłosił konieczność przeprowadzenia remontu nawierzchni drogi 

wojewódzkiej nr 350 od momentu przejazdu kolejowego w kierunku miejscowości Lipna.

Radna Monika Pankowska zgłosiła konieczność poprawy wykonanej rynny odprowadzającej 

wody opadowe przy drodze gminnej w miejscowości Lipna.

Radna zgłosiła również, że był uzgodniony termin na wykonanie robót naprawczych w zapleczu 

szkoleniowym w Lipnej, ale niestety firma się nie pojawiła. Radna poprosiła o monitorowanie tej sprawy.

Radny Jarosław Borkowski zapytał dlaczego był tak długi czas usuwania awarii oświetlenia 

ulicznego w Przewozie, na ulicy Wojska Polskiego i Kolejowej.

Wójt odpowiedział, że awaria została zgłoszona niezwłocznie, ale czas oczekiwania na jej 

usunięcie wynosił do 7 dni.

Radna Joanna Ostaszewska zgłosiła, że chodnik wzdłuż drogi krajowej nr 27 w Przewozie, na ul. 

Kolejowej jest za wąski i ma bardzo wysokie krawężniki, co utrudnia poruszanie się osobom na wózkach 

inwalidzkich oraz osobom prowadzącym wózek dziecięcy.

Radny Jarosław Borkowski powiedział, że jego zdaniem lampy oświetlenia ulicznego zapalają się 

za wcześnie, a rano gasną zbyt późno. Zapytał czy nie można tego zmienić.

Wójt odpowiedział, że już przyglądał się tej sprawie i należy przestawić zegary sterujące, a koszt 

tego to około 4 tys. zł. W związku z tym załatwienie tej sprawy będzie możliwe dopiero w przyszłym 

roku.

Radny Krzysztof Serwatka zapytał o przewidywalny koszt całodobowego oświetlenia ulicznego 

na terenie całej gminy.

Radna Angelika Hic wnioskowała o uprzątnięcie terenu po usuwaniu awarii wodociągu 

w Sanicach, na ul. Młyńskiej.

Kierownik ZGK Andrzej Gołowczyński powiedział, że zabezpieczenie terenu pozostaje 

przeważnie na czas miesiąca. W najbliższych dniach zostanie uprzątnięte.

Pkt 12. Zamknięcie III sesji Rady Gminy w Przewozie.

Przewodnicząca zakończyła obrady o godzinie 12.02. 

 
Przygotował(a): Magdalena Mikitiuk

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl


